
Lieve stadsgenoten allemaal, 

Graag wil ik o.a. het een en ander uitsplitsen waar ik op gestuit ben in het pfizer-rapport dat 

pfizer zelf liever nog een jaar of 75 afgeschermd wilde houden van het publiek. Echter 

hebben ze deze toch vrij moeten geven zodat een ieder de kans heeft in te zien waar we het 

hier eigenlijk over hebben als we praten over de "vaccinatie". In een samenvattend 

document treft u maar liefst 9 pagina's aan, vol met bijwerkingen die voorafgaand aan het 

vaccineren hiermee al bekend waren. Als men het hoofdkantoor van Pfizer belt wordt aldaar 

eerlijk geantwoord dat er geen licentie is, maar dat het nog steeds onder emegency-use only 

mag worden gebruikt. Zou dat wellicht een antwoord kunnen zijn op waarom we op papier 

nog in de "pandemie" zitten? 

Bij verschillende meldpunten zoals kritisch prikken komen vele verontrustende telefoontjes 

binnen. Mensen hebben de meest uiteenlopende klachten na het halen van de "vaccinatie". 

Er zijn veel klachten over menstruatiestoornissen, snelgroeiende tumoren', vroeg- en 

doodgeboortes, herseninfarcten, hartfalen, de cijfers reizen overal de pan uit. En dan 

hebben we nog plotseling overlijden, wat bijna de nieuwste rage lijkt te zijn geworden. Gek 

genoeg hoort men daar uit de media niet veel van. Echter heeft de wakkere mens niet stil 

gezeten en slechts toegekeken in de periode van de "pandemie". Er zijn eindeloos veel 

mooie initiatieven die ik nu zou kunnen noemen, maar ik richt mij even op het team van 

Died Suddenly, dat er in is geslaagd om de meldingen vanuit de hele wereld over sterfte na 

de "vaccinatie" te blijven bundelen zonder dat er data of leden afgeroomd konden worden. 

Dit door gebruik van A.I. Als men nu op Died Suddenly zoekt op google, stuit men op vele 

verhalen van mensen die helaas vertrouwen hebben gehad in lets dat hen slechts schade 

deed en de gevolgen die dat voor hen en hun omgeving heeft gebracht. Na samenwerking 

met de balsemers van de ziekenhuizen in Amerika is de film Died Suddenly tot stand 

gekomen. Een inmiddels veel bekeken film waarin zeer duidelijk uitgesplitst wordt wat de 

problemen vandaag de dag zijn met het afleggen en verwerken van "vaccine recipients" die 

zijn overleden. In lichamen van overleden gevaccineerden is een vreemd verschijnsel 

waarneembaar. De formaldehyde-behandeling om een lichaam tot de plechtigheid beter te 

kunnen conserveren en er levendiger uit te laten zien wordt normaal aangeduid als de One-

pointer, dit omdat er slechts vanaf 1 punt in de nek altijd met gemak het hele lichaam 

bereikt kon worden. Inmiddels is het bij overleden gevaccineerde mensen zo dat men vanaf 

6 punten de formaldehyde-behandeling doet en daarna door de huid hier'en daar nog 

plaatselijk bij moet werken. Veel meer doden, veel meer werk en zo eindeloos veel dat niet 

meer kloppend te maken is. Na het openen van enkele lichamen om tot antwoorden te 

komen vond men niet lichaamseigen stolsels die de bloedvaten vulden en blokkeerden. En 

vervolgens blijven we ons maar afvragen waarom er zo veel mensen met hartfalen zijn bij 

zowel jong als oud. Sporters, piloten, artiesten en nieuwslezers zijn een paar van de groepen 

waar men flink van te zien heeft gekregen dat er wel heel veel mensen plotseling overlijden. 

Inmiddels zitten we bij Lareb op ruim 700 geregistreerde overleden mensen na deze 

vaccinatie, maar we weten dat er zware onder-rapportage plaats vindt en dat het niet 

makkelijk gemaakt wordt om de registratie in zulke gevallen naar waarheid rond te krijgen. 

In Amerika had deze prik na 9 maanden al net zo veel meldingen van overlijden als de 

andere prikken bij elkaar opgeteld in de hele geschiedenis, zie o.a. VAERS, hun variant van 

onze Lareb. 



Op het gebied van vaccineren ben ik inmiddels redelijk belezen, ik begon hiermee na de 

geboorte van mijn eerste omdat ik mijn keuzes weloverwogen wilde maken, zeker bij 

verantwoording voor een kind. lk was verbolgen over de vele grote verschillen in wat 

gepresenteerd werd en wat werkelijk gaande was en het heeft mij even een klap gegeven te 

ontdekken wat ik nu allemaal weet, maar ik heb het verwerkt en ben eeuwig dankbaar voor 

mijn intuitie en degene die mij een seintje heeft gegeven eerst te kijken wat het werkelijk is. 

Er klopt met deze hele tak van sport werkelijk niets van wat er gepresenteerd wordt, maar 

toch blijft iedereen dit blind volgen. Immunisatie werkt volledig anders en men wordt slechts 

gevoeliger en kwetsbaarder voor wat er ingespoten wordt voorbij de immuun-barriere die je 

niet voor niets hebt. 

Zie bijvoorbeeld de toevoeging van pindaolie in het serum en de daarop volgende pinda 

allergie in de bevolking. Later is er hier en daar koemelk-lactose aan het serum van vaccins 

toegevoegd en hoppa, daar ontstond de pepti-golf die we ons vast allemaal nog wel kunnen 

herinneren. 

Als we Japan even volgen rond het jaartal 1975 dan kunnen we ook lets aanmerkelijks 

ontdekken. Zij zijn in dat jaar van schema veranderd op gebied van kindervaccinaties. Van 

een schema dat erg lijkt op wat hier nu gebruikelijk is bij de mensen die er nog vertrouwen 

in lijken te hebben, gingen zij naar vaccineren pas vanaf na de tweede verjaardag. In de 

staatsdodenlijsten van het land zie je daarna dat wiegendood nagenoeg weg valt en de 

mortaliteit van 2 plussers explosief stijgt. 

Corvelva, een werkelijk onafhankelijk onderzoeksbureau, heeft verschillende prikken ontleed 

en de inhoud er van in kaart gebracht. lk neem even als voorbeeld de DKTP, waar wij ook 

gebruik van bleken te maken in Nederland. Uit meerdere batches is onderzocht en de uitslag 

is slechts om van te schikken. Zowel de D, de K, de T als de P was niet aanwezig in heel de 

testenreeks en daarnaast bleek het serum voor 80% uit verknipt mannelijk foetaal weefsel te 

bestaan, wat alleen hooguit een restje van de kWeekbodem kon zijn volgens de bijsluiter... 

Meer zichtbaar werd de schadelijkheid van de prikken al met de HPV die werd 

geintroduceerd voor jongeren in de pubertijd, aan het begin van de bloei van hun leven, 

zoals men dat zo mooi noemt. Helaas kwam die bloei niet meer tot gang voor velen, gezien 

de aandoeningen die naar voren kwamen. Meisjes waarvan veelal hun hele zenuwstelsel zo 

beschadigd raakte dat er trillingen, verlammingen, beroertes en nog een hele lijkt ellende op 

volgde. Zij leven dag in dag uit met pijn en ongenoegen dat hen aangedaan is, maar 

vervolgens wordt de schade net als bij de andere prikken in de doofpot gestopt en hoeft 

men vooral niet te verwachten hulp te krijgen van de staat of fabrikant. 

Nu, sinds de start van het prikken (zogenaamd tegen Covid) is de schade die producten als 

deze doen niet meer te verbergen. De geest past zowel in de lengte als in de breedte al niet 

meer terug in de fles en er komt een moment dat de grote groep nog minder waakzame 

bevolking onder ons er achter gaat komen hoe de vork werkelijk in de steel heeft gezeten en 

welke opzet hier aantoonbaar achter heeft gezeten. (Dit gaat op meer vlakken/gebieden 

gebeuren, maar ik hou me voor nu zo veel mogelijk op het onderwerp vaccineren en kom 

wellicht voor de rest nog eens gezellig kletsen.) 

lk mag mijzelf gelukkig prijzen dat ik zo'n 9 jaar geleden al heb gekeken waar we in staan en 

veel gebieden plus het verwerkingsproces al ken en heb doorlopen. lk leef mee met de 

mensen die straks de klap in een keer zullen ontvangen nadat de omslag nog meer zichtbaar 

is geworden die we als mens al zijn gaan maken. 



lk vraag mij openlijk of en stel de vraag aan u alien. Wanneer gaan wij ons realiseren dat we 

met z'n alien de verkeerde weg in zijn gegaan? Wanneer gaan wij dan eindelijk in gesprek 

hoe dit samen beter aan te pakken voor men het op een nare manier op wenst te lossen? 

Velen van ons willen niet meer in de maatschappij van vandaag leven en dat is terecht. We 

staan onder veel te grote druk door de angst die gekweekt is en te veel van ons denken een 

ander meer dan advies te mogen geven, maar we kunnen met gemak groeien naar een 

samenleving waarin we het alien fijn hebben. Alles is er al en de basis voor een nieuw, 

liefdevoller systeem is al gelegd. De oplossing is al rond aan het gaan voor veel 

probleemgebieden die er waren en ik heb de eer gehad om mee te mogen kijken bij mooie 

projecten en initiatieven. lk ben trots op iedere creatieve ziel die hier zijn/haar deel aan 

heeft bijgedragen. 

Bij deze wend ik mij tot de gemeente Schagen met een uitnodiging samen om de tafel te 

gaan. We kunnen samen zorgen dat Schagen in glorie uit deze tijd kan groeien met een 

Iiefdevolle samenwerking in respect naar elkaar als medemensen onderling. Daar waar alle 

AMBI-instellingen onder de loep liggen inmiddels kijk ik bij o.a. monitoring van andere hun 

casus vooral naar de oprechte zielen die ik tegen kom. lk ben er van overtuigd dat niet 

iedereen die bij een AMBI werkt dan ook als slecht neergezet kan en mag worden. Voor wie 

ik kan, zal ik oprecht getuigen dat ik menselijk handelen heb ervaren indien nodig. Ik hoop 

dat ik dat straks voor een ieder hier ook zal kunnen doen, al is er dan wel een ietwat werk 

aan de winkel. Toch steek ik bij deze vol van vertrouwen de hand uit naar de gemeente om 

bij te staan op de weg van maatschappij naar samenleving. Ook in u zit een schat aan 

liefdevolle energie die wat mij betreft welkom zou moeten kunnen zijn in ons midden als 

iedereen een streep kan trekken om met een schone lei in een betere setting verder te leven 

in meer harmonie. We zijn elkaars opponent niet, we zijn samen en slechts tegen elkaar over 

komen te staan door hoe alles was opgezet. Er is ruimte voor begrip en groei, laten we dit 

samen vieren op een zonnige lentedag. 

Dank voor de spreektijd. 

:Elske: 
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